



UNICA KOREA

Korean Visual Arts Association



#106-201 Samick(A), Deogso-Ri, Wabu-Up,
Namyangju-City, Gyeonggi-Do 472-725
Republic of KOREA

Tel: +82-31-516-4638
Fax: +82-31-513-4638
E-mail: cj-chang@hanmail.net

Dear Jan Essing,
General Secretary of UNICA.

15. JUN. 2009

We hope this letter finds you well.

We believe you are as committed to UNICA as always.

Summer is already here and UNICA 2009, to be held in Poland, is not that far away.

The Koreans and our video artists have been very much impressed by the works of UNICA members during the UNICA 2006 KOREA, and dearly hope to have the opportunity to host the event again in Korea.

As the countries to hold this important event are already decided for years up to 2012, Korea would appreciate the honor to hold the event after 2012. We would be very happy to host it in 2014 if possible.

We wait for your positive response. Thank you.

Best regards,


Chan Joo, Chang

Korean Visual Art Association

Sehr geehrter Herr Jan Essing, Generalsekretär der UNICA,

der Sommer ist schon da und die UNICA 2009 steht bereits vor der Tür.

Ich bin schon sehr gespannt und freue mich Sie und alle anderen Freunde wiederzusehen.

Allerdings können unsere Vereinmitglieder und die koreanischen Filmer die UNICA 2006 Korea nicht vergessen und wir würden uns freuen, solch eine Veranstaltung noch ein mal in Korea auszutragen.

Da die Austragungsorte bis 2012 bereits festgelegt sind, möchten wir unser Land für eine UNICA nach dem Jahr 2012 anmelden. Bitte überprüfen Sie unseren Vorschlag.

Das Jahr 2014 wäre für uns am günstigsten.

Ich hoffe auf eine positive Antwort.

Herzlichen Dank für alles.

Mit freundlichen Grüßen


Chan Joo, Chang

Korean Visual Art Association